
Jeg har personligt stoppet med at ryge cigeratter og trapper så ned med e-cigeratter. Det er 

fantastisk. Det skal ikke afskaffes. Det har hjulpet mig og hele min vennekreds.  
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